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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2025-03-19 

Tid: 08:45 – 11:45 

Plats: Hotell Gästis, Varberg 

Närvarande: Hans Ackerot, Tamara Adem (via länk under punkt 7), Magnus Bengtsson, 
Johan Bergström, Erik Erickson Björstedt, Charlotta Eriksson, Frida Gårdstam, Kristofer 

Mollberg, Per Rabe, Dejana Sekulic Mihajlovic, Thomas Schaffer 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Charlotta Eriksson (ersätter Tamara Adem) 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Magnus Bengtsson, Kristofer Mollberg 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4. Övriga punkter att prioritera in i dagordningen 

Inga övriga punkter prioriterades in i dagordningen. 

5. Terapiinternat 2025 

Dejana informerade om att årets terapiinternat är bokade under veckorna 45–47 och 

kommer att hållas på Falkenberg Strandbad. Samtliga terapigrupper har fått utskick med 

information om tilldelat datum och mer detaljerad information kommer att skickas under 
hösten.  

6. Nyheter i Terapirekommendationer Halland 

Charlotta presenterade de viktigaste uppdateringarna för några kapitel, som 
terapigrupperna gjorde vid senaste revideringen av Terapirekommendationer Halland. 

7. Uppdatering Cosmic  

Dejana, Charlotta och Magnus gav den senaste statusuppdateringen för läkemedelsmallarna 

i Cosmic. Mallarna har byggts efter verksamheternas egna önskemål och enligt särskild 

prioriteringsordning. Arbetet kommer att fortsätta även efter införandet då samtliga mallar 

inte beräknas vara på plats vid go-live. Det gavs även kort uppdatering kring 
godkännandeprocessen för de framtagna läkemedelsmallarna. 
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Tamara deltog via länk för att delge senaste information kring de eventuella lösningarna 
som kan bli aktuella för att lösa problematiken med att det saknas koppling mellan Pascal 

och Cosmic. Ledamöterna fick även en kort uppdatering om hur kommande rutin kommer 
att utformas gällande dubbeldokumentationen i Cosmic och Pascal. 

8. Egenvårdsriktlinje 

Johan gick igenom den uppdaterade egenvårdsriktlinjen. Ledamöterna höll med om att det 
var bra med konkreta exempel för att underlätta för förskrivare men påpekade även att det 

krävs viss kommunikationsinsats då riktlinjen troligen inte är lika känd inom exempelvis 
slutenvården.  

9. Idéer för utbildningar i höst 

Charlotta informerade om nuvarande plan för utbildningarna i höst som ser ut enligt 
följande: 

• September: fysiskt seminarium, främsta målgrupp distriktsköterskor 

• Oktober: fysiskt seminarium, främsta målgrupp primärvårdsläkare 

Ledamöterna gav förslag till seminariet i oktober, bland annat att ett seminarium på temat 
Kloka kliniska val kunde vara intressant.   

10.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 
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